
ZÁPISNICA
zo šiesteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 20.09.2022 

v Kultúrnom dome v Gbeľanoch.

Prítomní : viď priložená prezenčná listina

Program:
1. Zahájenie
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Voľba návrhovej komisie
4. Informácie k umiestneniu plastiky Alexandra Trizuljaka
5. Kontrola plnenia uznesení
6. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2021/2022 - ZS Gbeľany
7. Schválenie počtu žiakov a tried ZŠ Gbeľany v školskom roku 2022/2023
8. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2021/2022 - MŠ Gbeľany
9. Informácia o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce
10. Rôzne
11. Uznesenie
12. Záver

1. Zahájenie
Zasadnutie OZ otvoril o 17.00 hod. a viedol starosta obce Ing. Jozef Martinček, ktorý privítal 
všetkých prítomných. Podľa prezenčnej listiny boli prítomní 6 poslanci, hlavná kontrolórka 
obce Ing. Božena Vaculová, Bc. Galadík, prezident FA UNITED N-KL-G a 4 obyvatelia obce. 
Poslanec Mgr. Ján Ďugel svoju neúčasť na zasadnutí vopred ospravedlnil. Starosta obce 
predniesol návrh programu zasadnutia OZ, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na 
webovom sídle obce. O programe rokovania dal starosta obce hlasovať.
Výsledky hlasovania :
Za - 6 (Martin Vojtek, Ing. Marek Mrázik, Jana Vašková, Bc. Michal Mravec,

Ľubomír Samec, Marián Káčer)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 61/2022:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje program zasadnutia OZ, ako bol predložený na 
starostom obce na pozvánke.

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
Za zapisovateľku bola určená Ing. Miroslava Janíčková, za overovateľov zápisnice p. Ľubomír 
Samec a p. Martin Vojtek.

3. Voľba návrhovej komisie 
Návrhová komisia:

• Jana Vašková - predseda komisie
• Bc. Michal Mravec - člen
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Výsledky hlasovania:
Za - 6 (Martin Vojtek, Ing. Marek Mrázik, Jana Vašková, Bc. Michal Mravec,

Ľubomír Samec, Marián Káčer)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 62/2022:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje návrhovú komisiu v tomto zložení:

• Jana Vašková - predseda komisie
• Bc. Michal Mravec - člen

4. Informácie k umiestneniu plastiky Alexandra Trizuljaka
Starosta obce informoval prítomných, že Ing. Árch. Trizuljak, ktorý mal poskytnúť bližšie 
informácie k danému bodu sa zo zdravotných dôvodov ospravedlnil. Nákres osadenia busty 
A. Trizuljaka na budove ZŠ Gbeľany bol poslancom zaslaný emailom. Starosta uviedol, že pod 
bustou bude tiež umiestnená aj pamätná tabuľa. Poslanec p. Samec sa dopytoval na informáciu, 
kto bude hradiť náklady spojené s osadením busty. Starosta uviedol, že náklady bude hradiť 
obec. OZ zobralo tieto informácie na vedomie.

5. Kontrola plnenia uznesení
Z predchádzajúceho zasadnutia OZ (28.6.2022) vyplynuli úlohy 3/2022, 4/2022 a 5/2022 
a úlohy č. 2/2021 a 2/2022 ostali v platnosti:
Úloha č. 2/2021 (zasadnutie OZ zo dňa 7.5.2021):
Oslovenie majiteľa parku p. Vydru vo veci odstránenia popadaných stromov a poškodenia 
oplotenia areálu futbalového ihriska. Informácia o termíne vykonania štátneho dohľadu 
Pamiatkovým úradom dňa 29.6.2022.
Starosta obce uviedol, že štátny dohľad do konania zasadnutia OZ nebol vykonaný, z dôvodu 
PN majiteľa parku. Dohľad bude vykonaný po ukončení PN. Úloha pokračuje.

Úloha 2/2022 (zasadnutie OZ zo dňa 23.02.2022):
Parkovanie vozidla na prepravu koní na parkovisku pri zmrzline. Starosta obce bude 
konzultovať s p. Tichým, o návrhu na vodorovné a zvislé značenie parkoviska.
Starosta prezentoval návrh na značenie parkoviska - osadenie dopravných značiek (parkovanie 
pre osobné vozidlá), nastriekanie vodorovného značenia vstupu, výstupu a parkovacích miest 
a oddelenie parkoviska od komunikácie osadením bielo-červených kociek s retiazkami. 
Realizáciu by bolo možné p. Tichým zabezpečiť cca do 1 týždňa. Starosta sa tiež dopytoval, či 
sa značenie zabezpečí aj pri stánku so zmrzlinou. K návrhu prebehla diskusia, v rámci ktorej 
poslanci odporučili, aby sa osadili dopravné značky a nastriekalo vodorovné značenie, bez 
osadenia kociek s retiazkami. V prípade nerešpektovania dopravného značenia bude 
parkovisko oddelené od komunikácie kockami s retiazkami. Úloha pokračuje.

Úloha 3/2022 (zasadnutie OZ 28.6.2022):
Stavebná komisia prerieši žiadosť p. Vojteka o urgentné riešenie opatrení proti zaplavovaniu 
pozemku zrážkovou vodou z miestnej komunikácie.
Poslanec p. Káčer, predseda stavebnej komisie uviedol, že riešenie problému navrhli pred 
dvoma rokmi, avšak starosta ho zastavil a nezaplatil projektantovi. Starosta sa opätovne 
dopytoval na informáciu, ako stavebná komisia riešila žiadosť p. Vojteka, ktorá bola podaná 
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v 5/2022. Uviedol, že na minulom zasadnutí OZ informoval poslancov o možnostiach riešenia 
problému s dažďovou vodou, ktorý pred dvoma rokmi predložil Ing. Kollárik, ale dotknutí 
obyvatelia nesúhlasili ani s jedným návrhom a nechcú zaústiť dažďovú vodu do zeme. Návrh 
obyvateľov odviesť vodu do miestneho potoka nie je realizovateľný (zistené na základe 
výškového zamerania). Poslanci odporučili p. Vojtekovi aby doniesol žiadosť na obecné 
zastupiteľstvo, p. Káčer uviedol, že s p. Vojtekom komunikoval a iný spôsob odstránenia 
problému, ako zaústenie vody do zeme nie je možný. Úloha nie je riešiteľná.

Úloha 4/2022 (zasadnutie OZ 28.6.2022):
Stavebná komisia prerieši žiadosť p. Bajtošovej o umiestnenie spomaľovača smerom na ulicu 
J. Terasy č. 23 z dôvodu neprimeranej jazdy niektorých vodičov.
Starosta obce uviedol, že komunikoval s p. Bajtošovou o mieste umiestnenia spomaľovača. 
Poslanec Bc. Mravec zaslal starostovi obce návrhy na umiestnenie spomaľovača emailom. 
K návrhom prebehla diskusia. Retardéry sú nakúpené a budú osadené. Úloha pokračuje.

Úloha 5/2022 (zasadnutie OZ 28.6.2022):
Finančná komisia v spolupráci s ekonómkou obce preverí možnosť financovania doteraz 
rozpočtovaných projektov, ktoré neboli realizované, projektu na dobudovanie areálu 
športového klubu - tribúny pri futbalovom ihrisku (10-tis. EUR) anavýšenie rozpočtu na 
prevádzkové náklady ŠK Gbeľany (7-tis. EUR).
Poslanec Ing. Mrázik, predseda finančnej komisie uviedol, že úloha je splnená. Na zasadnutí 
OZ 12.7.2022 bolo schválené Rozpočtové opatrenie č. 5/2022 - úprava rozpočtu.

6. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2021/2022 - ZŠ Gbeľany 
Správa o výchovno - vzdelávacej činnosti za školský rok 2021/2022 - ZS Gbeľany, bola 
poslancom zaslaná na preštudovanie. Poslanec Ing. Mrázik, ako člen Rady školy informoval o 
súčasnej situácii v ZŠ Gbeľany - narastajúcom probléme umiestňovania detí do ZŠ (vysoký 
počet detí). OZ predmetnú správu zobralo na vedomie.
Starosta obce tiež informoval prítomných o pracovnom stretnutí starostov obcí Gbeľany, 
Nededza, Kotrčiná Lúčka, Mojš a riaditeľa ZŠ, ktorého cieľom bolo poukázať a nájsť riešenie 
spolufinancovania nákladov základnej školy, nakoľko majú detí dotknutých obcí početné 
zastúpenie v škole a všetky náklady na ZŠ financuje iba obec Gbeľany (aj originálne 
kompetencie a schválené odmeny pre nepedagogických zamestnancov cca 7500,-Eur). 
Spádové obce neriešia narastajúci problém s prijímaním detí do školy. Z dôvodu zabezpečenia 
prijatia všetkých detí školského obvodu ZŠ boli tento rok otvorené 3 triedy - 
z toho 1 trieda je umiestnená v priestoroch MŠ pri ZŠ na základe 1-ročnej výnimky. Budúci rok 
môže ZŠ prijať iba 20 detí. Uviedol tiež, že starostovia obcí Mojš a Kotrčiná Lúčka nemajú 
možnosť prispieť na čiastočnú úhradu nákladov ZŠ a obec Nededza sa vyjadrí v závislosti od 
rozpočtu obce na rok 2023. K prednesenému problému prebehla diskusia. Poslankyňa 
p. Vašková navrhla, aby sa situácia riešila v priebehu roka v spolupráci s riaditeľom ZŠ, nie 
len pri predložení správy. Poslanci tiež navrhli možnosť zmeniť školský obvod základnej školy. 
Starosta obce uviedol, že narastajúce ceny energií značne zvýšia náklady na prevádzku školy 
a navrhol, aby sa problémom spolufinancovania spádovými obcami školy zaoberali aj 
zástupcovia Rady školy.
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7. Schválenie počtu žiakov a tried ZS Gbeľany v školskom roku 2022/2023
Starosta obce predložil OZ návrh na uznesenie - schválenie počtu žiakov a tried ZS Gbeľany 
v školskom roku 2022/2023, ktorý predkladá riaditeľ školy v zmysle § 5 ods. 7 písm. a) zákona 
č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. V uvedenom návrhu predložil 
zriaďovateľovi na schválenie 18 tried s celkovým počtom žiakov 390 (z toho 16 žiakov 
plniacich povinnú školskú dochádzku v zahraničí), čo je v súlade s vyššie uvedeným zákonom. 
Poslanec p. Samec sa dopytoval na informáciu, čo sa stane ak sa návrh na uznesenie neschváli. 
Starosta uviedol, že by sa triedy museli zrušiť. Starosta dal o uvedenom návrhu na uznesenie 
hlasovať:
Výsledky hlasovania :
Za - 6 (Martin Vojtek, Ing. Marek Mrázik, Jana Vašková, Bc. Michal Mravec,

Ľubomír Samec, Marián Káčer)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 63/2022:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje v školskom roku 2022/2023 18 tried 
s celkovým počtom žiakov 390 (z toho 16 žiakov plniacich povinnú školskú dochádzku 
v zahraničí).

8. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2021/2022 - MS Gbeľany 
Správa o výchovno - vzdelávacej činnosti za školský rok 2020/2021 - MS Gbeľany, bola 
poslancom zaslaná na preštudovanie. Starosta uviedol, že k Správe sa emailom dopytoval 
poslanec Ing. Mrázik na výsledok vykonanej kontroly pracovníkov z RUVZ Žilina v 
novovybudovaných priestoroch MŠ pri školskej jedálni. Odpoveď mu bola doručená emailom. 
V prípade potreby ďalších informácií o kontrole môže kontaktovať riaditeľku MŠ. OZ 
predmetnú správu zobralo na vedomie.

9. Informácia o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce
Hlavná kontrolórka obce Ing. Božena Vaculová informovala prítomných o kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra za 1 .polrok 2022, ktorá bola vykonávaná na základe schváleného plánu 
(kontrola pohľadávok a záväzkov obce, použitia rezervného fondu obce, vybranej investičnej 
akcie - úprava Gbeľanského potoka v rámci protipovodňových opatrení obce v roku 2021 
a kontrola príjmov obce z prenájmu priestorov). O výsledkoch kontroly priebežne informuje 
poslancov OZ. Kontrolou neboli zistené žiadne závažné nedostatky. Poslancom predniesla 
odporúčania, ktoré v rámci kontroly navrhla (použitie prostriedkov rezervného fondu - 
uznesením určiť presný účel a presnú výšku finančných prostriedkov, prenájom kultúrneho 
domu - prehodnotiť dohodnuté ceny nájmu vzhľadom na zvýšené ceny energií, zmluvná úprava 
krátkodobého prenájmu sály KD, určenie správcu). OZ zobralo informácie o kontrolnej činnosti 
hlavnej kontrolórky obce na vedomie.

10. Rôzne

• Hlavná kontrolórka obce Ing. Vaculová informovala prítomných o rozpočtovom opatrení 
č. 6/2022 - zaradenie štátnych prostriedkov, presuny medzi jednotlivými ekonomickými 
kategóriami a úprava rozpočtu k 30.9.2022 ( zvýšený rozpočet o 18 339,26 EUR - hlavné 
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položky poplatok za rozvoj, refundácia nákladov a dotácia ZŠ projekt špeciálny pedagóg). 
RO č. 6/2022 tvorí prílohu k záznamu. Starosta obce dal o opatrení hlasovať.
Výsledky hlasovania :
Za - 6 (Martin Vojtek, Ing. Marek Mrázik, Jana Vašková, Bc. Michal Mravec,

Ľubomír Samec, Marián Káčer)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 64/2022:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 6/2022 - 
zaradenie štátnych prostriedkov, presuny medzi jednotlivými ekonomickými kategóriami 
a úprava rozpočtu k 30.9.2022.

• Starosta obce predniesol prítomným žiadosť obyvateľov ul. Kaštielna o súhlas s dočasným 
umiestnením časti ich vodovodnej prípojky rozkopaním do obecnej cesty (parcela č. 782/1) 
do doby realizácie projektu: Rozšírenie verejného vodovodu na ul. Kaštielna a o finančnú 
a realizačnú pomoc pri dočasnom uložení vodovodu, nakoľko došlo k zásahu do ich 
vodovodnej prípojky a hrozí jej zamrznutie. Informoval prítomných o jednotlivých 
krokoch, ktoré doteraz vykonal pre zabezpečenie realizácie projektu - po získaní 
stavebného povolenia bude realizované verejné obstarávanie a následne dobudovanie 
vodovodu. Uviedol, že vzhľadom na časovú náročnosť nevie garantovať, či sa projekt 
zrealizuje do 11/2022. K prednesenej žiadosti prebehla diskusia, v rámci ktorej 
p. Ing. Kakačka (dotknutý obyvateľ) bližšie vysvetlil súčasnú situáciu a kroky, ktoré 
vykonali na vyriešenie problému. Poslanec p. Samec sa dopytoval na informáciu, komu 
patrí zelený pás medzi plotom a cestou, nakoľko p. Ďurana túto plochu zabetónoval. 
Starosta uviedol, že o tom nemá vedomosť. Podotkol tiež, že 22.9.2022 bude vykonaný na 
stavenisku stavebný dohľad, avšak vodnú stavbu rieši životné prostredie. Situácia je 
komplikovaná, ide o občiansko-právne vzťahy, v rámci ktorých obec nemá kompetencie. 
Ing. Kakačka uviedol, že s právnikom riešili pokus o zmier, ale bezúspešne. Poslanec 
p. Vojtek sa dopytoval manželov Kakačkových, či podali na SEVAK žiadosti o nové body 
napojenia. Uvedené nie je možné, pokiaľ nebude dobudovaný verejný vodovod. Poslanci 
p. Káčer a p. Vašková navrhli stretnutie sp. Ďuranom. Hlavná kontrolórka obce tiež 
uviedla, že obec nemôže hradiť náklady spojené s vybudovaním súkromných prípojok. 
Obecné zastupiteľstvo zobralo žiadosť a informácie o súčasnom stave na vedomie. Zo 
žiadosti vyplynula úloha:
Úloha č. 6/2022
Stavebná komisia sa stretne s p. Ďuranom vo veci riešenia žiadosti obyvateľov ulice 
Kaštielna o dočasné zabezpečenie vodovodnej prípojky.

Termín: do najbližšieho zasadnutia OZ Zodp.: v texte

• Starosta obce predniesol prítomným žiadosť spol. Sama Tech, s.r.o. o odpustenie nájmu za 
rok 2022 vyplývajúceho z Nájomnej zmluvy zo dňa 19.12.2018 (optická sieť, miestny 
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rozhlas a priestory pre ústredňu optického zariadenia v obci Gbeľany) medzi 
prenajímateľom Obec Gbeľany a nájomcom Sama Tech, s.r.o.. Odovzdal slovo 
Ing. Sapietovi, ktorý bližšie vysvetlil dôvody podania žiadosti. V prípade schválenia 
žiadosti, ich spoločnosť na vlastné náklady nakúpi a nainštaluje nové zariadenia pre verejnú 
sieť WIFI4EU (v súčasnosti sú na zariadeniach, ktoré boli vyšpecifikované v rámci projektu 
európskou úniou, technické problémy). Hlavná kontrolórka obce vyjadrila názor, aby 
žiadateľ uhradil nájom v zmysle zmluvy a nákup nových zariadení zabezpečí obec. Starosta 
dal o žiadosti hlasovať.
Výsledky hlasovania :
Za-0
Proti - 6 ( Martin Vojtek, Ing. Marek Mrázik, Jana Vašková, Bc. Michal Mravec,

Ľubomír Samec, Marián Káčer)
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 65/2022:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany neschvaľuje žiadosť spoločnosti Sama Tech, s.r.o., 
Kalinčiaková 232/4, 013 02 Gbeľany, IČO: 51 320 215 o odpustenie nájmu za rok 2022 
vyplývajúceho z Nájomnej zmluvy zo dňa 19.12.2018 (optická sieť, miestny rozhlas 
a priestory pre ústredňu optického zariadenia v obci Gbeľany) medzi prenajímateľom Obec 
Gbeľany a nájomcom Sama Tech, s.r.o..

OZ zobralo informácie o súčasnom stave zariadení WIFI4EU na vedomie. Starosta dal tiež 
hlasovať o návrhu na modernizáciu týchto zariadení.
Výsledky hlasovania :
Za-0
Proti - 6 ( Martin Vojtek, Ing. Marek Mrázik, Jana Vašková, Bc. Michal Mravec,

Ľubomír Samec, Marián Káčer)
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 66/2022:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany neschvaľuje návrh na kúpu a výmenu zariadení 
WIFI4EU.

• Starosta obce informoval prítomných o pokazenom konvektomate v kultúrnom dome. 
Uviedol, že oslovil firmu GastroLux, ktorá vyčíslila výšku opravy zariadenia na cca 
2 500,- EUR, avšak vzhľadom jeho vek (zakúpený pred cca 11 rokmi) oprava nie je 
rentabilná a navrhla zakúpiť nový konvektomat. Starosta poskytol bližšie informácie k 
súčasnej situácii v pri prenájme priestorov a používaní vybavenia kuchyne a podotkol, že 
priestory sú prenajímané iba občanom obce. Poslanci a hlavná kontrolórka obce v rámci 
diskusie navrhli možnosti prenájmu kultúrneho domu, aby nedochádzalo k poškodeniu 
majetku obce (zmluva o krátkodobom prenájme, inventúra, správca kultúrneho domu). 
Starosta tiež konštatoval, že je potrebné upraviť výšku nájmu z dôvodu nárastu cien energií. 
Po diskusii dal starosta obce hlasovať za nákup konvektomatu.
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Výsledky hlasovania:
Za - 6 (Martin Vojtek, Ing. Marek Mrázik, Jana Vašková, Bc. Michal Mravec,

Ľubomír Samec, Marián Káčer)
Proti - 0
Zdržali sa - 0

Uznesenie č. 67/2022:
Obecné zastupiteľstvo obce Gbeľany schvaľuje nákup konvektomatu do výšky 5 500,- 
EUR.

• p. Galadík, prezident FA UNITED N-KL-G sa dopytoval na možnosť využívania telocvične 
základnej školy v zimnom období, pre potreby akadémie (trénovanie mladších detí), 
nakoľko riaditeľ školy mu oznámil, že z dôvodu nárastu cien energií odporučí starostovi 
obce a obecnému zastupiteľstvu zrušiť poobedné a víkendové krúžky. Požiadal 
o stanovisko, z dôvodu potreby zabezpečenia zimnej prípravy a či bude potrebné za 
telocvičňu platiť. Starosta obce uviedol, že nesúhlasí zo zrušením poobedňajších krúžkov 
že o telocvičňu je veľký záujem a je žiadúce, aby každý krúžok dostal možnosť trénovať. 
Základná škola nedisponuje finančnými prostriedkami na sponzorovanie krúžkov, ktoré sa 
realizujú v poobedných hodinách a počas víkendov. Obec bude musieť prispieť na 
prevádzku telocvične. Uviedol, že v súčasnej dobe napriek úspore plynu, škola dostala 
navýšenú faktúru o 3-tis. EUR. Hlavná kontrolórka obce uviedla, že obec je rozpočtová 
organizácia a vzhľadom na súčasnú situáciu je ťažké určiť príjmy obce a zostaviť rozpočet 
na budúci rok. Starosta obce uviedol, že do konca týždňa spracuje harmonogram využívania 
telocvične a bude p. Galadíka informovať. OZ zobralo tieto informácie na vedomie.

• Poslanec Bc. Mravec sa dopytoval, čo je pravdivé na informáciách:
- že budúci rok sa bude stavať ďalšia hala v areáli CTParku,
- dohode medzi obcou a spoločnosťou, ktorá spracúva hliník o prísnom zákaze používania 

pecí počas nízkeho tlaku v noci, aby sa obyvatelia nesťažovali na zápach.
Starosta obce uviedol, že p. Činčala, zástupca CTParku ho cca pred 3 mesiacmi informoval, 
že majú záujem do budúcna o rozširovanie halových priestorov.
K možnému zápachu z hál uviedol, že oslovil niekoľko obyvateľov obce, ktorí bývajú 
v blízkosti hál a nikto sa na zápach, hluk prípadne nadmerné osvetlenie nesťažoval. Uviedol 
tiež, že dňa 30.9.2022 od 13.00-15.00 hod.si budú môcť obyvatelia obce pozrieť závody za 
plnej prevádzky. Žiadna dohoda medzi obcou a spoločnosťou neexistuje.
Poslanci Bc. Mravec a p. Káčer uviedli, že v pri prezentácii výrobných procesov na 
predchádzajúcich zasadnutiach OZ im predstavitelia spoločností poskytli nepravdivé 
informácie a v dolnej časti obce cítiť sladkastý zápach.

11. Uznesenie
Návrhová komisia skonštatovala, že návrh uznesení bol prednesený tak, ako bol schválený.
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12. Záver
Starosta poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí OZ a zasadnutie o 19.40 hod. ukončil.

Zapísala: Ing. Miroslava Janíčková

Overovatelia zápisnice:

Ľubomír Samec

Martin Vojtek
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